



N°23 Parcel & Mail Automation News

www.solystic.com

Supplier of the year /
Fournisseur de l'année

We are proud to send you SO'LIVE, SOLYSTIC's e-newsletter.
Nous avons le plaisir de vous adresser SO'LIVE, la e-letter de SOLYSTIC.

SOLYSTIC, Supplier of the Year

We are delighted to announce that **SOLYSTIC** has been awarded "Supplier of the Year 2019" by Postal Technology International, a major specialized magazine.

This award has been given thanks to our capacity for innovation and to the numerous projects we won this year (including Finland, Portugal, France, Italy, Germany, etc.).

Sincere thanks to PTI and also to all the people working for SOLYSTIC, as well as to our customers and partners.



SOLYSTIC, Fournisseur de l'année

Nous avons le plaisir de vous annoncer que **SOLYSTIC** a été élue "Supplier of the Year 2019" par Postal Technology International, incontournable revue spécialisée.

Ce prix a été attribué grâce à notre capacité d'innovation et aux nombreux projets remportés cette année (notamment en Finlande, au Portugal, en France, en Italie, en Allemagne, etc.).

Nos sincères remerciements à PTI et à toutes les personnes travaillant pour SOLYSTIC, ainsi qu'à nos clients et partenaires.



Mentions légales:
SOLYSTIC SAS

152/160 Avenue Aristide Briand - CS 80013
92227 BAGNEUX CEDEX

Pour en savoir plus sur la RGPD
Se désabonner